
 
 
Viva Bolig Afd. 1  1 

Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.27-02-2017 

 
Tilstede: Palle, Niels og Sanne  Gæster: Kasper og Kristian fra administrationen 

Afbud: Lone og Emilie  

Referent Sanne 

 
Kasper og Kristian fra Vivabolig kommer på besøg, angående tilbud fra YouSee. 
Snak frem og tilbage om udbydere. Kasper kontakter Marianne fra Yousee om et bedre tilbud end det 
fremsendte. Hvis vi skifter udbyder, skal det omkring beboerne evt. ekstra ordinært beboermøde. 
 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt  
 

2. Formanden orienterer: 
Store tanker med Kim Flensborg fra arkitekt Nord – fremtidige planer inkludere tagbebyggelse og 
+bus. Bestyrelsen anbefaler at Kenneth fra Vivabolig bliver inddraget. 
Beboermøde, gæst Kim Flensborg, mad, Valg mm. – Kim fortæller om lokalkvarteret i forhold til 
Aalborg kommune inkl.nye bebyggelser. Klaus Bonde og bestyrelsen sørger for mad og personale til 
servering. Afdeling 1 indvier hermed de nye lokaler i Kayerødsgade. 
Niels Ove og Emilie ønsker genvalg😀. 

 
3.  Driften, venter til næste gang. 
 
4.  Økonomi: 

Differentieret husleje – Jan fra Vivabolig er meget interesseret i de fremtidige projekter. 
 
5. Renoveringer 
    Fyensgade, licitation. Det blev Hustømrerne, der vandt licitationen.  Klaus Christensen styrer forløbet 

sammen med Bengt fra arkitekt Nord.  
 
6. Samarbejde 
 Leos Legeland arrangementet forløb rigtig fint. Nogle beboere havde lidt svært ved at huske rettidig 

tilmelding, men det husker de nok næste år. 
Vi har særdeles godt samarbejde med afd.3 omkring akviteter og det kører rigtig fint. Vi har desværre 
ikke andre samarbejdsparterne pt. 

 
7. På bedding 
   Vaskerier, regler, opslag osv. Udskudt til næste møde. 
 
8. Runden 
 Intet 
 
9. Eventuelt 

Intet 
 
10.Næste møde 

Mandag den 27.marts 2017. Indkaldelse er udsendt via mail. 
 
Mødet hævet kl.xx 


